

HSBC's FamilyCare

Pelan Insurans Hayat

Mereka yang paling berharga kepada anda, layak mendapat penjagaan terbaik



HSBC

Opening up a world of opportunity

Manfaat-manfaat yang dibayar di bawah produk yang layak adalah dilindungi oleh PIDM sehingga had perlindungan. Sila rujuk Brosur Sistem Perlindungan Manfaat Takaful dan Insurans PIDM atau hubungi Allianz Life Insurance Malaysia Berhad atau PIDM (layari www.pidm.gov.my).

Apabila berkenaan dengan penjagaan keluarga, kita sering berusaha lebih untuk mereka.

Dalam kehidupan, tidak banyak perkara yang lebih penting daripada keluarga dan kesihatan. Anda akan berusaha sedaya upaya untuk memastikan orang yang paling semasa menghargai menikmati kehidupan yang selamat, sihat, dan bahagia.

Kini, anda berpeluang untuk melindungi diri dan pasangan anda, sambil menjamin masa depan anak-anak anda dan menjaga ibu bapa anda juga – semuanya pada masa yang sama.

HSBC's FamilyCare adalah pelan insurans yang melindungi tiga generasi keluarga anda. Ia adalah pelan yang menjaga keperluan kewangan dan emosi anda apabila sebarang kejadian yang tidak terduga menimpa anda atau orang yang anda sayangi.



Bagaimana HSBC's FamilyCare boleh menjaga seluruh keluarga anda



Perlindungan insurans yang lengkap untuk anda

- Perlindungan Kematian, Kematian Akibat Kemalangan, Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (TPD) dan 39 Penyakit Kritikal (CI) untuk anda.



Penjagaan tambahan untuk keluarga anda – pasangan, anak/anak-anak dan ibu bapa¹

- Perlindungan Kematian dan Kematian Akibat Kemalangan untuk pasangan anda.
- Perlindungan Kematian Akibat Kemalangan, 39 CI, dan 11 CI Kanak-kanak untuk anak-anak anda.
- Perlindungan pilihan untuk kanser, Parkinson, dan/atau Alzheimer/demensia teruk untuk ibu bapa anda.



Emotional Relief Benefit² untuk membantu anda dalam masa kesukaran

- Memberikan pembayaran tambahan RM2,500, RM3,500, atau RM5,000³ kepada anda apabila tuntutan dibayar kepada orang yang tersayang.



Tiada had pada bilangan anak di bawah perlindungan

- Setiap anak sedia ada dan anak yang akan datang akan dilindungi secara automatik.



Pendaftaran lebih mudah untuk ahli keluarga

- Tiada pengunderaitan perubatan diperlukan untuk pasangan anda, anak-anak, dan ibu bapa anda¹.
- Bukti hubungan hanya diperlukan semasa tuntutan dibuat.



Premium tetap selepas penerbitan polisi

- Premium adalah tetap sepanjang tempoh pembayaran premium dan tidak terjamin⁴.
- Premium yang akan dikenakan adalah bergantung pada umur kemasukan Orang yang Diinsuranskan, jantina, status merokok, dan jenis pelan yang dipilih.

¹ Pasangan merujuk kepada pasangan berkahwin yang sah mengikut undang-undang Malaysia. Anak/anak-anak merujuk kepada anak/anak-anak kandung Orang yang Diinsuranskan atau anak/anak-anak angkat Orang yang Diinsuranskan yang sah (menurut undang-undang Malaysia), atau anak jagaan Orang yang Diinsuranskan yang sah (dilantik dengan perintah mahkamah yang kompeten mengikut undang-undang Malaysia). Ibu bapa merujuk kepada ibu bapa kandung Orang yang Diinsuranskan atau ibu bapa angkat Orang yang Diinsuranskan yang sah (menurut undang-undang Malaysia).

² Tertakluk kepada maksimum RM10,000 bagi setiap hayat Orang yang Diinsuranskan.

³ Bergantung kepada jenis pelan yang dipilih.

⁴ Allianz berhak untuk menyemak kadar premium yang terpakai pada Ulang Tahun Polisi dengan memberikan notis bertulis sekurang-kurangnya sembilan puluh (90) hari.

Ringkasan Produk

Manfaat-manfaat	HSBC's FamilyCare		
		Minimum	Maksimum
Umur Kemasukan (hari jadi terdekat)	Orang yang Diinsuranskan	17 tahun	65 tahun
	Pasangan yang Dilindungi	17 tahun	65 tahun
	Anak-anak yang Dilindungi	15 hari	17 tahun
	Ibu bapa yang Dilindungi	17 tahun	80 tahun
Umur Luput (hari jadi terdekat)	Orang yang Diinsuranskan	80 tahun	
	Pasangan yang Dilindungi	80 tahun atau apabila Orang yang Diinsuranskan mencapai usia 80 tahun, yang mana lebih awal.	
	Anak-anak yang Dilindungi	21 tahun atau apabila Orang yang Diinsuranskan mencapai usia 80 tahun, yang mana lebih awal.	
	Ibu bapa yang Dilindungi	100 tahun atau apabila Orang yang Diinsuranskan mencapai usia 80 tahun, yang mana lebih awal.	
Tempoh Pembayaran Premium	Premium tetap, dibayar sehingga akhir tempoh perlindungan.		
Keperluan Pengunderaitan	Pengunderaitan perubatan dan kewangan penuh hanya untuk Orang yang Diinsuranskan sahaja.		

		Pelan Asas			Pelan Premium (Pilihan)	
		Orang yang Diinsuranskan	Pasangan yang Dilindungi	Anak-anak yang Dilindungi	Ibu bapa yang Dilindungi	
Perlindungan Manfaat	Jenis Perlindungan	<ul style="list-style-type: none"> Kematian TPD 39 CI 	<ul style="list-style-type: none"> Kematian 	<ul style="list-style-type: none"> 39 CI 11 CI Kanak-kanak 	<ul style="list-style-type: none"> Kanser Parkinson Alzheimer/ Demensia Teruk 	
	Jumlah Perlindungan	Pelan 250	RM250,000	RM50,000 (sekali sahaja)	RM50,000 (setiap anak)	RM50,000 (setiap ibu bapa Orang yang Diinsuranskan)
		Pelan 350	RM350,000			
		Pelan 500	RM500,000			
	Manfaat Kematian Akibat Kemalangan	<ul style="list-style-type: none"> RM750,000*; atau RM1,050,000*; atau RM1,500,000* 	RM150,000 (dibayar sekali sahaja)	RM100,000 (dibayar untuk setiap anak)	TIDAK BERKENAAN	
Emotional Relief Benefit	Apabila setiap tuntutan individu dibayar pada Manfaat Keluarga, tambahan RM2,500, RM3,500 atau RM5,000* akan dibayar ² kepada Orang yang Diinsuranskan sekali gus, tertakluk kepada jumlah maksimum RM10,000 setiap Orang yang Diinsuranskan					
Nota: *Jumlah yang dibayar bergantung pada pelan yang dipilih.						

Pembayaran Manfaat	Pasangan yang Dilindungi (Manfaat Kematian Bukan Akibat Kemalangan)	Tahun 1	Tahun 2	Tahun 3 dan seterusnya
		Tidak akan dibayar	Tidak akan dibayar	RM50,000
	Anak-anak yang Dilindungi (Penyakit Kritikal atau Penyakit Kanak-kanak)	Tahun 1	Tahun 2	Tahun 3 dan seterusnya
RM12,500		RM25,000	RM50,000	
Ibu bapa yang Dilindungi (3 Penyakit Kritikal Dilindungi)	Tahun 1	Tahun 2	Tahun 3 dan seterusnya	
	Tidak akan dibayar	RM25,000	RM50,000	
Manfaat Serahan	Nilai serahan terjamin selepas polisi berkuat kuasa selama sekurang-kurangnya dua (2) tahun polisi penuh.			
	Nilai serahan terjamin selepas ditolak sebarang hutang akan dibayar kepada Pemegang Polisi.			
	Manfaat Serahan tidak berkenaan untuk Parent Benefit Rider.			

Nota Penting

1. Polisi ini dijamin boleh diperbaharui atas pilihan Pemegang Polisi tertakluk kepada terma, syarat, dan penamatan pada setiap Ulang Tahun Polisi.
2. Perlindungan Hilang Upaya Menyeluruh dan Kekal (TPD) adalah sehingga usia 71 tahun dan tertakluk kepada jumlah maksimum RM8 juta bagi setiap Orang yang Diinsuranskan. Sekiranya jumlah perlindungan anda melebihi RM8 juta, baki yang tinggal akan dibayar selepas kematian.
3. Risalah ini adalah bagi tujuan ilustrasi sahaja dan maklumat yang terkandung di dalamnya adalah tidak komprehensif atau menyeluruh. Anda perlu merujuk kepada Lembaran Pendedahan Produk (PDS) dan Ilustrasi Jualan (SI) untuk maklumat lanjut.
4. Manfaat-manfaat tertakluk kepada pengecualian, sila rujuk kepada klausa pengecualian dalam Lembaran Pendedahan Produk dan Ilustrasi Jualan. Anda boleh merujuk kepada dokumen polisi untuk senarai pengecualian yang lengkap.
5. Kami berhak untuk menyemak semula kadar premium yang terpakai pada Ulang Tahun Polisi dengan memberikan sekurang-kurangnya notis bertulis selama tiga (3) bulan.
6. Anda harus memastikan bahawa pelan ini adalah sesuai untuk anda, dan premium tersebut adalah jumlah yang mampu anda bayar. Pembelian insurans hayat adalah komitmen jangka panjang dan adalah tidak dinasihati untuk menyerahkan polisi anda dalam tahun-tahun awal memandangkan kos permulaan yang tinggi.
7. Tempoh percubaan selama lima belas (15) hari atau tempoh yang lebih lama sebagaimana yang mungkin ditentukan oleh pihak berkuasa yang berkaitan, akan diberikan dari tarikh penerimaan polisi untuk anda menilai kesesuaiannya dan jika anda memilih untuk mengembalikan polisi dalam tempoh tersebut, premium yang anda telah bayar setelah ditolak sebarang perbelanjaan pemeriksaan kesihatan yang ditanggung akan dipulangkan kepada anda.
8. Anda diberi tempoh penangguhan selama tiga puluh satu (31) hari untuk membayar premium anda, semasa tempoh ini polisi akan terus berkuat kuasa. Walau bagaimanapun, nilai tunai polisi anda akan digunakan untuk mengurangkan jumlah premium yang tertunggak jika premium masih tidak dibayar pada akhir tempoh penangguhan. Polisi anda mungkin luput jika nilai tunai yang ada kurang daripada jumlah premium yang tertunggak. Oleh itu, adalah dinasihati untuk membayar premium polisi anda tepat pada waktunya.
9. Sila tambah kadar cukai kerajaan yang berkenaan jika Pemegang Polisi adalah pertubuhan perniagaan atau apabila Polisi diserahkan hak mutlak kepada pertubuhan perniagaan. Cukai kerajaan yang berkenaan akan berdasarkan kadar semasa dan tertakluk kepada perubahan mengikut undang-undang Malaysia.

Risiko yang Dikecualikan:

1. Kematian akibat bunuh diri, ketika dalam keadaan waras atau tidak waras dalam tempoh dua belas (12) bulan dari Tarikh Terbitan atau Tarikh Pengembalian Semula, yang mana terkemudian. Polisi akan terbatal dan semua premium yang dibayar akan dikembalikan tanpa faedah di bawah Polisi.
2. TPD yang disebabkan secara langsung atau tidak langsung, keseluruhan atau sebahagiannya, oleh Keadaan Sedia Ada kecuali yang diisytiharkan oleh Orang yang Diinsuranskan dan diterima oleh Allianz Life Insurance Malaysia secara bertulis, pada atau sebelum Tarikh Terbitan atau Tarikh Pengembalian Semula Polisi ini, yang mana terkemudian.
3. Penyakit Kritikal yang timbul secara langsung atau tidak langsung daripada keadaan sedia ada sebagaimana ditakrifkan, dan yang telah wujud pada atau sebelum Tarikh Terbitan atau Tarikh Pengembalian Semula Polisi ini, yang mana terkemudian.
4. Sebarang Kematian Akibat Kemalangan yang diakibatkan secara langsung atau tidak langsung, keseluruhan atau sebahagiannya, oleh percubaan bunuh diri, kecederaan tubuh badan sendiri yang disengajakan atau tingkah laku sumbang di pihak Orang yang Diinsuranskan, Pasangan yang Dilindungi, dan/atau Anak-anak yang Dilindungi.

Nota: Senarai ini adalah tidak menyeluruh, sila rujuk kepada kontrak polisi dan Lembaran Pendedahan Produk untuk terma dan syarat yang lengkap.

Diunderait oleh:

Allianz Life Insurance Malaysia Berhad (198301008983)

(Dilisenkan di bawah Akta Perkhidmatan Kewangan 2013 dan dikawal selia oleh Bank Negara Malaysia)

Ahli PIDM